
2012 évi rendes, 2012.04.11.-én tartott küldöttgyűlés
 jegyzőkönyve

- Görgényi  Imre  a  Társulat  Elnöke  köszönti  a  megjelent  küldötteket,  a  megjelent 
tisztségviselőket, a megjelent tagokat és a

- megjelent meghívott vendégeket, név szerint
Dél-dunántúli Környezetvédelmi és Vízügyi Igazgatóság részéről: Erb Zsoltot, 
megállapítja,hogy 
a Bm-i Kormányhivatal Földművelésügyi Igazgatósága  részéről  meghívott Horváth 
Attila főmunkatárs nem jelent meg,
meghívást  kapott  a  Vízgazdálkodási  Társulatok  Országos  Szövetsége,  a  Társulat 
országos érdekképviseleti szerve, az érdekképviselet nem jelent meg,

megállapítja, hogy  a  küldöttgyűlés  összehívása  a  társulat  küldötteinek  kézbesített 
szabályszerű  a  –  módosított  2009.évi  CXLIV.törvény  14§.  (.2.)  bek. 
figyelembevételével,.  a vízitársulat  alapszabályának 9.4.1 §-ban rögzített tartalmi és 
formai  követelményeknek  megfelelő  meghívó  kiküldésével  a  küldöttek  és  a 
meghívottak, valamint hirdetmény útján,  az érintett 33 önkormányzatnak megküldött 
meghívó hirdetőtáblán való kifüggesztésével,  a küldöttek  és a tagok, a meghívottak 
kiértesítése megtörtént.

- 9.30 órakor, a jelenléti ívek alapján  megállapítja  ,   hogy a küldöttgyűlésen megjelent  
küldöttek 19.526 ha területet képviselnek.
bejelenti, hogy a Szentlőrinc térsége Vízitársulat érdekeltségi területe 39.310 ha, a  
megjelent küldöttek a társulati működési területnek csak 49,67 %-át-kevesebb  mint  
felét képviselik,  a küldöttgyűlésen  megjelent, a részvételre jogosultak kevesebb mint  
fele,  49,67  %.-a..  mindezek  alapján  megállapítja,  hogy  a  küldöttgyűlés  nem 
határozatképes, bejelenti, hogy az első 9.30 órára összehívott küldöttgyűlés nem volt  
határozatképes,  a  10 órára összehívott  küldöttgyűlés  az  Alapszabály rendelkezése  
szerint  a  megjelentek  számára  és  a  működési  területi  arányára  tekintet  nélkül  
határozatképes. a 
megjelent  küldöttek  az  alaki  és  formai  követelményeknek  megfelelő  
meghatalmazásokkal rendelkeznek.

            Kéri, hogy a megjelentek ne hagyják el a helyiséget a 10.00 órakor kezdődő újabb     
küldöttgyűlésig.

Görgényi Imre IB elnök a megismételt  küldöttgyűlést 10.00 -kor megnyitja. 
Megállapítja, hogy  10 óráig a 24 küldöttből megjelent 11 fő, a Társulat 39310 ha területéből 

21.992ha területet képviselnek, mely 55,94%

Javaslatot tesz   -  1. a  jegyzőkönyvvezető személyére …Balázs Csabáné  társulati ügyviteli 
alkalmazott    személyében

2. Jegyzőkönv hitelesítőknek :Czömpöly László és Bíró Imre urak személyében,

Javaslatot nyílt szavazásra bocsátja, majd megállapítja, hogy a társulat küldöttei a javaslatot 
kézfelemeléssel egyhangúlag elfogadták.
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1/2012(2012.04.11)Kgy. sz határozat 
A küldöttgyűlés  a  küldöttgyűlés levezető elnöknek Görgényi Imre IB elnökö,t jegyzőkönyv 
vezetőjének Balázs Csabáné ügyviteli alkalmazottat, hitelesítőknek pedig Czömpöly László és 
Bíró Imre     küldötteket  megválasztotta.
Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0fő                  Ellene:0fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Javasolja,  hogy  az  egyes  napirendekben  meghirdetett  témák  megtárgyalását  követően  
hozzanak határozatot. 

Javasolja, hogy a3. és 4. napirend keretében, a  2012 évi terv előterjesztésével kapcsolatban  
együtt tárgyalja a küldöttgyűlés a tervet,és annak  részekén a társulati vagyon megállapítását.

 Az  1. napirend tárgyalása során először hallgassák meg az Intéző Bizottság 2011 évi terv  
teljesítésről szóló beszámolóját,ea.: Görgényi Imre IB elnök, majd  Erb Pálné igazgatót, a  
terv teljesítés szóbeli  szakmai  indoklásaként, majd a 2, napirendben foglaltakra kerüljön  
sor,vagyis  a  Felügyelő Bizottság jelentésére. Ezt követően kerüljön sor a meghirdetett 3.4  
napirendben, Erb Pálné igazgató, ill. Görgényi Imre elnök szóbeli  ismertetésében, , a 2012  
évi terv és a vagyon nevesítése, előterjesztésére.
A javaslatot a küldöttek kézfeltartással egyöntetűen megszavazták.
Javaslatot  tesz   továbbá,  hogy  a  beszámolók  meghallgatása  után  vitassák  meg  az  
elhangzottakat..  Ezt  követően   az  1.  és   2.  napirendnek,  majd  a  3.  és  4.    napirendnek  
megfelelően  kerüljön sor határozat hozatalra.
.
A javaslatokat a küldöttek egyöntetűen megszavazták.

1. és 2.napirendhez

Görgényi Imre IB elnök: Az IB beszámolója a 2011 évi terv teljesítéséről.
/Lásd. külön íven, az IB elnöki beszámoló a jelen jegyzőkönyv 2.számú melléklete/

Ezt követően az IB elnöke felkérte Erb Pálné igazgatót, hogy a tervteljesítésről szóló szóbeli 
szakmai, valamint   az Intéző Bizottság jelentését, a 2011 évi küldöttgyűléseken hozott 
határozatok teljesítéséről  és a lejárt idejű határozatokra tett intézkedésekről  ismertesse.
Erb Pálné igazgató:
A Társulat rendkívüli küldöttgyűlésén, amelyre 2011.12.13.án került sor,részletes ismertetésre 
került a közcélú vizilétesítmények megvalósult állapota, amelynek pontos pénzügyi 
elszámolását a jelen küldöttgyűlési meghívó melléklete is tartalmaz.
Szükséges azonban ismertetni, hogy a 2011 évi rendes küldöttgyűlés által elfogadott 
programhoz képest az állami támogatási lehetőségek, beleértve a források nagyságát, valamint 
azt a kritériumot, hogy az állami szakaszok fenntartása támogatott, az egyéb tulajdonú 
szakasz csak ott, ahol azt a víz megfelelő továbbvezetésének igénye indokolja, nem 
biztosították a program megvalósulását. Így elmaradt az Aranyosgadányi, Pellérdi, a 
Tortyogói és a Zóki árkokon tervezett munkálatok, miután azokhoz a támogatás nem volt 
csatolható.
A tervezetthez képest csökkent a támogatás a közbeszerzés kivitelezői árai következtében, az 
un. megtakarított forrás nem volt felhasználható. Sajnos az év utolsó hónapjában a VM 
felhívására módosítanunk kellett a társulatok támogatási szerződéseit, a Társulatunk kárára, 
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miután az előzetesen szerződött a vizimunka bekerülési költségének 20%.-ában biztosított 
általános költségrésszel szemben, nem került engedélyezésre az áfa költségére vetített 20%.
Ez jelentős forráskieséssel járt.
Az elvégzett feladatok viszont , a kivitelezőknek, a műszaki ellenőrzésnek és nem utolsó 
sorban a munkavégzés során kialakult kedvező, jó időnek is köszönhetően,első osztályú 
minőségben valósultak meg.
A fenntartott medreink a mértékadó vizek biztonságos levezetését biztosítják.
Az állam közmunka támogatással további lehetőségeket biztosított, igy fenntartások –cserje 
irtása, kaszálás, iszapolás-folytak Bicsérdi  és a Bodai árok önkormányzati szakaszain, a 
Cserdi árkon, a Bükkösdi víz  abaligeti belterületi , valamint Abaliget alatti szakaszán, 
Hetvehelyen a Hétméhekvölgyi patakon, az Aszai árkon, Szentlőrinc belterületén, 
Szentkatalin és Karácodfa belterületi szakaszain.
A közmunkások jól beilleszkedtek a munkába, ahol ez nem így volt intézkedtünk és a 
problémák megoldódtak.
A Kakasdi beruházással a Társulat leszámolt, a 2011.-ben megigényelt támogatást 
hiánytalanul megkaptuk 2012.-ben. A leszámolást az MVH észrevétel nélkül elfogadta.
2011 év a finanszírozási gondok miatt, nehéz év volt. A rendelkezések a Társulat pénzügyi 
biztonságát megalapozó érdekeltségi hozzájárulást eltörölték, ugyanakkor a z Alapszabályban 
és a törvényekben rögzített tagi támogatási lehetőségek nem egyenértékűek a hozzájárulással, 
ugyanis a tagi támogatás  nem fizetése esetén, a biztosított eljárással nehezebb a támogatás 
behajtása. A feladatok végrehajtásához ugyanakkor szükséges a Társulat tevékenységét 
biztosító személyi, dologi, irodai háttér.
Ezt követően Erb Pálné  ismerteti az intéző bizottság jelentését 2011 évi küldöttgyűlési 
határozatokra tett intézkedésekről,/ A jelentés a jelen jegyzőkönyv 3 sz. melléklete/  
Görgényi Imre IB elnök megköszöni az 1. napirendben ismertetett beszámolót.
Az IB elnöke a 2. napirend tárgyalását megnyitja. A meghirdetett, a „Felügyelő Bizottság 
jelentése a Társulat 2011. évi gazdálkodásáról” szóló beszámoló ismertetésére felkéri  Vér 
József FB elnököt .
Vér József a Felügyelő Bizottság elnöke ismerteti az FB jelentését.
A vizsgálati tematika és a vizsgálat eredményeinek ismertetését, majd az ügyben hozott FB 
határozatok ismertetését követően az FB Elnöke leadta írásbeli jelentését, beszámolóját a 
küldöttgyűlésnek.
Megköszöni a segítséget mindazoknak akik a társulati munkában  a Társulat segítségére 
voltak.
Javasolja, hogy a küldöttgyűlés az ismertetés szerint a határozatokat fogadja el.
/Az FB elnök beszámolója  a jegyzőkönyvhöz,” A jegyzőkönyv 4. számú melléklete”cím 
alatt csatolásra került./
Görgényi Imre IB elnök megköszöni Vér József FB elnök ismertetését az FB beszámolójáról, 
megkérdezi, hogy az 1. ill. a 2.számú napirendekben előadottakhoz kérdése, hozzászólása 
van-e a jelenlévőknek? Az IB elnök az 1. és 2. napirend felett a vitát megnyitja.

Ölveiné  Gálosi  Mária  Szentkatalin  Község polgármestere:  A közmunkások munkamorálja 
úgy érzem nekem szól. A Vízitársulatnál dolgozó közmunkások nem úgy dolgoztak, ahogy 
kellene.
Az Okorvölgyi  és a Szentkatalini árok rendbetételéért évek óta harcolok. Vízjogi engedély 
kellene, ami sokba kerül, de legalább csak részletekben kezdődne el a munka. Cserje irtással 
nem oldódik meg a probléma.
Görgényi Imre IB. elnök: Megköszöni a hozzászólást. Felkéri Erb Pálné igazgatót válaszoljon 
a felvetett problémára.
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Erb  Pálné  igazgató:  Megköszöni  az  önkormányzati  polgármestereknek  a  közmunkával 
kapcsolatban történt segítségüket.
2007-ben  jóváhagyásra  került  a  Társulat  rövid  távú  fejlesztési  programja.  A  program 
végrehajtása:  Kakasdi  árok  beruházás  elkészült,  a  Korpádi  árok  beruházás  engedélyezési 
tervei elkészültek, területproblémák miatt a beruházás IB döntéssel leállításra került. A Gerde, 
Szabadszentkirályi  árok  tervezését  Gerde,  Szabadszentkirály  belterületig  VIZIG  projekt 
keretében pályázati  forrásból  az állami  szerv tervezi  megvalósítani,  a  felette  lévő szakasz 
rendezésének ügye képezi majd a társulati feladatot ezt követően. 
Az a gond , hogy a z Okorvölgyi és Szentkatalini árok felmérése ugyan elkészült, de a kiviteli  
tevek nem, mert tervezési költségre 5 millió forint ajánlatot kaptunk, ezt nem tudta a Társulat 
megelőlegezni. Vízjogi engedély nélkül nem tudunk munkát végezni. Felmérjük  a fenntartás 
más lehetőségét.
Az IB elnöke, miután több kérdés, hozzászólás nem volt, a  napirendeket bezárja, majd 
ismerteti a napirendekre vonatkozó határozati javaslatokat, ezt követően határozathozatal 
következik.
2/2012(2012.04.11.)Kgy. sz határozat
A  küldöttgyűlés  elfogadja  az  Intéző  Bizottság  2011  év  társulati  tevékenységéről  szóló 
beszámolóját az előterjesztésnek és a hozzá fűzött szóbeli kiegészítéseknek megfelelően.
Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0 fő             Ellene:0 fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
3/2012(2012.04.11.)Kgy. sz határozat
A küldöttgyűlés elfogadja a Felügyelő Bizottság jelentését a 2011 év gazdálkodásáról.
A Szentlőrinc térsége Vízitársulat  „2011 évi egyszerűsített  éves beszámolóját,  a Társulat 
mérlegét,  részleteiben és egészében az előterjesztéssel megegyezően 67.061 EFT eszköz és 
ezzel  egyező  forrás  oldallal,  a  tárgy  évi  eredményét  „0”  Ft  összegben  a  küldöttgyűlés 
elfogadja.
Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0 fő                 Ellene:0  
fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
4/2012(2012.04.11)Kgy. sz határozat
A küldöttgyűlés tudomásul veszi a lejárt határidejű  küldöttgyűlési határozatok 
végrehajtásáról szóló intéző bizottsági jelentést.
Mellette :11 fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0 fő       Ellene: 0 fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
3.és 4.napirend:
Az IB elnöke  felkéri Erb Pálné igazgatót a 2012 évi terv előterjesztésére.
Erb Pálné igazgató:2012,-ben a közmunka program keretén belüli feladatok megvalósítása a 
cél A  szerződést 2012. április 1.-vel aláírtuk.
Tervezett munkák:Bükkösdi víz fenntartása Bükkösd és az Okorvölgyi árok becsatlakozása, 
illetve Abaliget alatti mederszakaszokon fogunk dolgozni, majd Bodán, Bicsérden, a Bodai, 
ill. a Bicsérdi árkokon.Gerdén, a Gerdei árkon, Aranyosgadányban, az Aranyosgadányi árkon, 
majd Pellérden,a Pellérdi árkon, valamint Szentlőrincen az Aszai árkon. 20 fő közmunkásra 
kaptunk engedélyt, akiket általában a lakóterületük közelében tervezünk dolgoztatni.
A  társulati  általános  költségek  csökkentése  tekintetében  a  következő  a  terv,  a  kötelező 
béremelést  hajtjuk  csak  végre,  a  foglalkoztatást  csökkentjük,  már  sajnos  csatornaőrt  sem 
alkalmazunk.
A  közmunkásokkal  Szentkatalinba  is  visszamegyünk,  csak  e  tekintetben  a  szállítást  kell 
megoldani.
A Társulat pénzügyi terve a meghívóhoz mellékelve lett.
Ezt követően felolvassa a jegyzet tőke értékét, az alábbiak szerint:. 

4



.

5



Az indoklás és ismertetés után  az IB elnök megköszöni az ismertetést, indoklást, majd az IB 
elnöke ismerteti a 2012.03.21. IB ülés 2. napirendjében tárgyaltakat, az alábbiak szerint:
A Társulat várhatóan csak az UMVP beruházás fenntartására kaphat állami forrást, de ez sem 
biztos.
A  fenntartáshoz  az  állam  a  közmunka  útján  biztosít  forrást.  A  Társulat  a  közmunka 
pályázaton 31,9millióFt  forrást  nyert  el,2012.01.09.  foglalkoztatás  indítással.  A Társulat  a 
szükséges  saját  forrással,  2,5  millió  Ft.  nem  rendelkezik,  erre  igényt  nyújtott  be  a 
minisztériumokhoz. Márciusra világossá vált, hogy ezt nem tudják biztosítani, viszont ahhoz, 
hogy  a  közmunka  beindulhasson  a  Társulatnak  mintegy  2.5  millió  Ft.-ot,  saját  erőt  kell 
biztosítania.
A közmunka szerződés megkötése nem tűrt halasztást, annak határideje 2012 márc.31. volt.
A közmunka során döntően a saját műveink fenntartását tervezzük.

Az IB 32012(2012.03.21)sz. határozatban az alábbiakat rögzítette:

„A 2012 évi feladatokat a közmunka biztosította keretek között, a társulati tevékenység 
minimalizálásával  lehet  megoldani.  A közmunka,  a Társulat  működtetése  a 2011 évi 
szinten történhet.
Ahhoz,  hogy  a  közmunkával  tervezett  feladatok  megvalósuljanak  biztosítani  kell  a 
programhoz a saját forrást, valamint a Társulat működtetését is egyben.
Az IB javasolja, hogy a küldöttgyűlés egyéb támogatás címszó alatt, differenciálva az 
egyes érdekeltségi területeket, hektáronként 600 Ft szántó, 420Ft legelő, 300Ft erdő és 
1000Ft belterület, ipar, út, stb figyelembevételével támogassa a tevékenységet.
Az  állam  20  millió  Ft  forrást  biztosít,  továbbá  oktatási  lehetőséget  finanszíroz  és 
eszközbeszerzést is lehetővé tesz. A feladathoz tagjainknak 14,136 millió Ft.-ot szükséges 
biztosítani.
A támogatás áfa mentes, befizetési határidő :2012.04.25”
Görgényi  Imre IB  elnök:  A  Társulat  intéző  bizottsága,  a  meghívóban  elővezetett  tervet 
részleteiben  és  összességében,  több  intéző  bizottsági  ülésen  tárgyalta  meg,  azt  elfogadta, 
elfogadásra a küldöttgyűlésnek javasolja. Javasolja továbbá, hogy amennyiben a Társulathoz 
nem  tervezett  bevételek  folynak  be,  ill.  a  bevételek  elmaradnak  akkor  a  források 
felhasználásáról, ill. a már jóváhagyott munkák, feladatok elmaradásáról szóló döntésre az IB 
kapjon felhatalmazást
Az  elnök a napirendek felett a vitáját megnyitja.

Hohn Miklós küldött: Erdészet esetében mennyi a ha-kénti fizetendő összeg?

Görgényi Imre IB. elnök: 300 Ft/ha.

Czömpöly László küldött: Korábban már volt tagi támogatás + a mostani, az kb. 20.000 millió 
forint. Mekkora az esélye, hogy ez az összeg befolyik a Társulathoz?
Közfeladatokra  idén  csak  fele  van  tervben.  Az  önkormányzat  is  végez  községen  belül 
ároktisztítást. Szakmai szempontból mennyire megalapozottak ezek a munkálatok?

Erb Pálné igazgató: Az önkormányzati közmunkások az önkormányzat területén dolgoznak.
A tervvel kapcsolatban: áthúzódik a 20 % kifizetése, de a munka elvégzésre került, azt ki kell 
fizetnünk. A Társulat működtetése, a 2011 évi közmunka saját erő része költségekbe került, a 
tagi támogatás megfizetése 2011. év utófinanszírozása volt.
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Minimális  tárgyi  eszköz  szerepel  a  közmunkán.  A  társulati  általános  költségből  kell 
biztosítani  a  közfoglalkoztatás  minden  járulékos  költségét,  kivéve  a  közfoglalkoztatottak 
béreinek költségét. Telefon, papír, másolatok, útiköltség, stb. tekintetében ugyanakkor nem 
tudunk költséget csökkenteni. Kerestünk olcsóbb irodahelyiséget is, de nem találtunk. Sajnos 
a társulati  tevékenységgel nincs egyenes arányban a költségek nagysága.  A vállalkozókkal 
végzett munka esetében kisebb társulati költség jelentkezett.
Kétfajta  nem  fizetők  vannak.  A  régiek,  az  érdekeltségi  hozzájárulás  tartozás  és  a  tagi 
támogatással  kapcsolatos.  Ügyvédi  úton fogunk intézkedni,  adók módjára történő behajtás 
nem valósítható meg ez esetben. Az egyéb behajtási lehetőséget is vizsgáljuk.

Görgényi  Imre IB. elnök: Megköszöni a hozzászólást.  Elmondja, hogy a kb. 6 milliós tagi 
támogatásból kb. 5 millió forint befolyt a Társulathoz. Szó volt a Társulat felszámolásáról is, 
de akkor a DDVIZIG-nek joga van 2000-3000 Ft körüli összeget megállapítani. Az állam a 
hozzájárulást sajnos eltörölte.

Bíró Imre küldött: Javasolja, hogy aki nem fizet, azt zárjuk ki a Társulatból. Ha ezt nem lehet, 
a behajtási költséget a nem fizető viselje.
A levezető elnök ezt követően a 3. és a 4. napirend szerinti  határozathozatalra szólított fel, 
ismertetve a határozati javaslatokat:
A  3. napirendhez:

5/2011(2011.05.25)Kgy. sz határozat
A küldöttgyűlés elfogadja a Szentlőrinc térsége Vízitársulat 2012 évi tervét
44.904 EFt forrás és azzal megegyező kiadás oldallal.
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------.
Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0 fő          Ellene:0 fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

6/2012(2012.04.11)Kgy. sz határozat
A küldöttgyűlés a 2012 évi vízimunkák, a közmunkák megvalósítási költségét és rangsorát az 
előterjesztés szerint, azzal fogadja el, hogy felhatalmazza az Intéző Bizottságot,hogy ezen 
túlmenően a nem várt források rendelkezésre állása esetén a források felhasználásáról, új 
munkák meghatározásáról döntsön, ill. a források elmaradása esetén az elmaradó munkák 
nagyságát meghatározza.

Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0fő                  Ellene:0fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

7/2012(2012.04.11.)Kgy. sz határozat

A  küldöttgyűlés  a  tisztségviselők  2011  évi  tevékenységét  megköszöni  és  2012  évben  a 
Szentlőrinc térsége Vízitársulat   tisztségviselőinek jutalmazására a 2012 évi tervben külön 
pénzügyi  keretet  nem tud biztosítani.  Amennyiben nem várt  forrásokhoz jut  a Társulat,  a 
tervezettel szemben kisértékű jutalom, /a jogszabályok szerint adómentesen/ adható . 
A jutalom névre szóló lebontásáról a küldöttgyűlést tájékoztatni kell.

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0fő                  Ellene:0fő
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-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

8/2012(2012.04.11.)Kgy. sz határozat

           A küldöttgyűlés egyéb támogatás címen, differenciálva az egyes használt területek között, 
hektáronként 600 Ft szántó, 420Ft legelő, 300Ft erdő és 1000Ft belterület, ipar, út, stb 
figyelembevételével, támogatja a Társulat 2012 évi tevékenységét.
A támogatás áfa mentes, befizetési határidő :2012.04.25”
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0 fő             Ellene:0 fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

4.napirendhez:
9/2012(2012.04.11.)Kgy. sz határozat
A küldöttgyűlés a társulat elkülönített vagyonát 98.467.138.- Ft-ban állapítja meg
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Mellette :11fő, 21.992ha , a jelenlévők 100%.-a    Tartózkodott:  0fő                  Ellene:0fő
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
5.napirend
Egyebek:
Az IB elnök felkéri Erb Pálné ügyvezetőt, hogy a napirend keretében tervezett ismertetést, 
tájékoztatást adja meg.
Az igazgatónő a VTOSZ  szervezeti változásáról tájékoztatja a küldöttgyűlést.
Kéri, hogy közmunka finanszírozhatósága miatt, határidőre tegyenek eleget a befizetésnek.

Az elnök megállapítja, hogy a továbbiakban előadni, megtárgyalni való nincs, megköszöni a 
küldöttek munkáját, a jelenlévők részvételét, és az ülést berekeszti. 

k.m.f.

…………………………
Balázs Csabáné 

jegyzőkönyv vezető

……………………………….                                                      ……………………………..
Czömpöly László                                                                                 Bíró Imre
   jegyzőkönyv hitelesítő                                                                  jegyzőkönyv hitelesítő

E l l e n j e g y e z t e :
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